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Zápisnica zo zasadnutia 

Rady pre vnútorné hodnotenie kvality VŠMU 
zo dňa  23.1.2024 

___________________________________________________________________________ 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Program zasadnutia  
 

1. Schválenie programu zasadnutia Rady pre vnútorné hodnotenie kvality VŠMU (ďalej len 

„Rada kvality“) 

2. Voľba podpredsedu/podpredsedníčky Rady kvality 

3. Hodnotiaca správa pracovnej skupiny Výkonnej rady SAAVŠ 

4. Rôzne 

__________________________________________________________________________ 

Bod 1  
Schválenie programu zasadnutia Rady kvality 

Predseda Rady kvality  prof. Ondrej Šulaj (ďalej len „predseda Rady kvality“) privítal členov Rady kvality, 
ktorí jednomyseľne schválili program zasadnutia.  
_________________________________________________________________________ 

Bod 2 
Voľba podpredsedu/podpredsedníčky Rady kvality 

Prof. O. Šulaj požiadal členov Rady kvality o návrhy na kandidáta/kandidátku na post 
podpredsedu/podpredsedníčky Rady kvality. Rektor VŠMU prof. PhDr. M. Šmatlák navrhol doc. M. 
Heinzovú, ArtD., ktorá poďakovala za dôveru, ale kandidatúru neprijala, rovnako ako doc. Jordana 
Palovičová, ArtD. S kandidatúrou na podpredsedu Rady kvality súhlasil doc. Ján Štrbák. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní - 9 
Za - 9  
Proti - 0  
Zdržal sa - 0 
 
Na základe platného hlasovania, Rada kvality schválila 9 platnými hlasmi doc. Jána Štrbáka za  
podpredsedu Rady kvality. 
__________________________________________________________________________________ 

Bod 3 
Hodnotiaca správa pracovnej skupiny Výkonnej rady SAAVŠ 

Rektor VŠMU prof. PhDr. M. Šmatlák predložil Rade kvality na prerokovanie Hodnotiacu správu 

pracovnej skupiny SAAVŠ k žiadosti VŠMU o posúdenie vnútorného systému zabezpečovania kvality 

vysokoškolského vzdelávania. Podľa sprievodného listu je potrebné do 15 pracovných dní, t. j. do 

31.1.2024 odoslať k hodnotiacej správe stanovisko VŠMU. Rektor informoval členov Rady kvality 

o tom, že dekan a dekanky fakúlt vzhľadom na závery, ktoré sú v správe uvedené, nemali k nej žiadne 

zásadné pripomienky ani námietky. Po diskusii sa členovia Rady kvality jednomyseľne zhodli na 

spoločnom stanovisku nepredkladať k  správe žiadne pripomienky ani námietky. Rada kvality navrhla 

rektorovi, aby v súčinnosti s fakultami uskutočnil podrobnú analýzu odporúčaní uvedených v správe 

a aby v nadväznosti na to vedenie VŠMU pripravilo harmonogram postupného uvádzania vybratých 

odporúčaní do praxe. Následne bude úlohou Rady kvality a taktiež aj fakultných komisií kvality 

postupne sledovať a vyhodnocovať uplatňovanie týchto odporúčaní v rámci vnútorného systému 

zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania. 
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Rada kvality berie na vedomie znenie hodnotiacej správy a nemá k nej žiadne námietky. 

Rektor VŠMU sformuluje list pre akreditačnú agentúru a zabezpečí jeho doručenie v požadovanom 

termíne. 

________________________________________________________________________ 

Bod 4 
Rôzne 

4.1 Žiadosť dekanky FTF prof. Dariny Smržovej o prerokovanie návrhu zmeny hlavného garanta a 
spolugaranta v študijnom programe Tvorba obrazu vo filme a multimédiách na bakalárskom 
a magisterskom stupni štúdia  

Dekanka FTF požiadala Radu kvality o súhlas so zmenou garanta a spolugaranta v študijnom programe 
Tvorba obrazu vo filme a multimédiách na bakalárskom a magisterskom stupni štúdia. Na pozícii osoby 
s hlavnou zodpovednosťou za študijný program (ďalej len „garant“) pôsobil prof. Patrik Pašš, ktorý sa 
z dôvodu časovej vyťaženosti funkcie vzdal. Na jeho miesto dekanka FTF na základe schválenia 
fakultnou komisiou kvality zo dňa 8.11. 2023 odporučila prof. Ivana Fintu, ktorý spĺňa všetky potrebné 
kritériá na obsadenie tejto pozície a na pozíciu spolugarantky študijného programu doc. Ivanu 
Laučíkovú, ArtD. 

Doc. Mária Heinzová, ArtD. súhlasí s navrhovanou zmenou, ale upozornila členov Rady kvality na to, že 
podľa predložených materiálov Komisia kvality FTF prerokovala návrh zmeny hlavného garanta 
a spolugarantky dňa 8.11.2023 a vyjadrila s týmto návrhom svoj súhlas. Zároveň však upozornila na to, 
že vnútorný predpis VŠMU „Kompetencie a zodpovednosti osôb podieľajúcich sa na vnútornom 
systéme zabezpečenia kvality na VŠMU“ ukladá dekanom fakúlt povinnosť informovať o zmene 
garanta/spolugarantky Radu kvality bezodkladne. Pani dekanka FTF informovala Radu kvality o zmene 
garanta a spolugarantky s viac ako dvojmesačným odstupom. Doplnenie tohto bodu do programu 
rokovania Rady kvality dostali členovia Rady kvality deň pred zasadnutím (podľa Štatútu Rady kvality 
to má byť najneskôr 7 kalendárnych dní pred termínom zasadnutia rady).  Ide  teda o neštandardný 
postup, preto doc. Heinzová požiadala rektora VŠMU, aby upozornil dekanku FTF na túto skutočnosť 
a aby vyzval fakultu na dodržiavanie lehôt, ktoré určujú vnútorné predpisy VŠMU. V opačnom prípade 
hrozí, že tak budú postupovať aj ostatné pracoviská a členovia Rady kvality nebudú mať dostatok času 
na naštudovanie materiálov. 
 
Hlasovanie:  
Prítomní – 9 
Za – 9 
Proti – 0 
Zdržal sa - 0 
 
Na základe platného hlasovania Rada kvality schválila 9 hlasmi prof. Ivana Fintu za hlavného garanta 
a doc. Ivanu Laučíkovú, ArtD. za spolugarantku v študijnom programe Tvorba obrazu vo filme 
a multimédiách s účinnosťou od 24.1.2024. 
 
4.2 Žiadosť o zmenu v predpise Zásady pre získavanie spätnej väzby na účely hodnotenia kvality 

vzdelávania na Vysokej škole múzických umení v Bratislave 

Prorektorka pre vzdelávanie a kvalitu doc. Lucia Papanetzová, ArtD. požiadala Radu kvality 
o prerokovanie návrhu zmeny vo vnútornom predpise „Zásady pre získavanie spätnej väzby na účely 
hodnotenia kvality vzdelávania“. Zmena sa týka termínu hodnotenia spokojnosti vysokoškolských 
učiteľov a zamestnancov. Po prerokovaní so zástupcami komisií kvality na fakultách považuje za 
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potrebné posunúť termín hodnotenia z mesiacov október/november na mesiace máj/jún resp. na 
obdobie letného semestra príslušného akademického roka. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní - 9 
Za - 8  
Proti – 0 
Zdržal sa – 1 
 
Na základe platného hlasovania Rada kvality schválila 8 hlasmi zmenu v predmetnom predpise v tomto 
znení: „Článok 5, bod 1: Hodnotenie spokojnosti vysokoškolských učiteľov a zamestnancov prebieha raz 
ročne, a to spravidla v letnom semestri príslušného akademického roka“. 
 
4.3 Obsadenie funkcie predsedu Rady kvality 

Vzhľadom na to, že prof. Ondrej Šulaj vyjadril svoju vôľu nepokračovať v dohľadnej dobe vo výkone 
funkcie predsedu Rady kvality, diskutovali členovia Rady kvality o možnostiach obsadenia funkcie 
predsedu. Z diskusie vyplynulo, že obsadenie funkcie je problematické, lebo takmer všetci profesori 
školy sú garantmi alebo spolugarantmi študijných programov (čo podľa Štatútu Rady pre vnútorné 
hodnotenie kvality VŠMU nie je zlučiteľné s funkciou predsedu/podpredsedu/člena Rady kvality).  
Na základe vyjadrenia prof. Šulaja dala doc. Heinzová do pozornosti možnosť, aby predsedom Rady 
kvality bol z titulu svojej funkcie rektor VŠMU. Takáto prax je aj na niektorých ďalších vysokých školách.  
Rektor VŠMU je okrem toho riadny člen Rady kvality, má titul profesor a momentálne negarantuje 
žiadny študijný program. 
V nadväznosti na diskusiu o tomto bode členovia Rady kvality poverili rektora VŠMU pripraviť návrh na 
úpravu vnútorného predpisu – Štatútu Rady pre vnútorné hodnotenie kvality VŠMU. 
 
 
V Bratislave 23. 1. 2024 
 
Zapísala:  
doc. Lucia Papanetzová, ArtD. 
 
Overil: 
prof. Ondrej Šulaj 
 

 
 


